
Pred drugo sejo občinskega komiteja
• Člani občinske konference ZMS Ljublja-

na—Šiška se bodo 25. aprila letos sestali na
drugi seji konference. Obravnavali bodo sta-
no\'anjsko problematiko, akcijski program ob-
činske konference do konca leta 1972, spre-
membe poslovnika konference in izvedli neka-
tere kadrovske spremembe.

• Razprava bo usmerjena predvsem v sta-
novanjsko problematiko, ki prav gotovo mlade
Ijudi najbolj prizadeva. Zalo smo poprosili za
pogovor člana predsedstva OK ZMS Ljublja-
na—Šiška Mihaela Krotka, ki ga je predsed-
stvo zadolžilo za pripravo problemske konfe-
rence o tej vedno aktualni problematiki.

• Tovariš Krotko, prepričan sem. da je
predsedstvo sklenilo sklicati problemsko kon-
ferenco o stanovanjski problematiki predvsem
zaradi tega, ker je stanovanjski problem veči-
noma problem mladih. Kljub temu pa mislim,
da bi bilo za naše bralce zanimivo, če bi izve-
deli tudi za ostale razloge za sklic konference?

• Drugi razlog za sklic problemske konfe-
rence je nujnost, da se mladina v naši občini
enotno loti reševanja stanovanjske problemati-
ke. V to nas silijo dosedanje izkušnje. Aktivj v
organizacijah združenega dela so na svojih
problemskih konferencah že večkrat razprav-
ljali o tem, zavzeli so tudi sprejemljiva stali-
šča in dajali predloge, ki pa večidel niso bili
uresničeni zaradi tega, ker so bili pobudniki
preveč osamljeni, poleg tega pa problemskim
konferencam ni sledila enotna akcija.

• Reševanje stanovanjskega problema go-
tovo zahteva veliko časa in dela. Predsedstvo
se prav gotovo tega dobro zaveda. Ali nam lah-
ko poveš, kakšna akcija bo sledila problemski
konferenci in kako potekajo vsebinske pripra-
ve?

• Problemska konferenca predstavlja le pr-
vo fazo dela občinske konference na tem pod-
ročju, zato bo razprava temeljila na resoluciji
o nadaljnjem razvoju stanovanjskega gospo-
darstva, zakonu o programiranju in financira-
nju graditve stanovanj, zakonu o družbeni po-
moči v stanovanjskem gospodarstvu, ki jih je
nedavno sprejela skupščina SR Slovenije. Z njo
botno zahtevali od družbenopolitičnih dejavni-
kov, da pričnejo uresničevati sprejeta stališča.
V drugi fazi bomo na podlagi analize stanja v
naši občini pripravili stališča, kako je treba re-
ševati stanovanjsko problematiko v občini Siš-
ka. Tretja faza pa bo posvečena izvajanju
sprejetih stališč na ravni organizacij združene-
ga dela, krajevnih skupnosti in občine. Aktivi
ZMS in občinska konferenca bodo stalno
spremljali probleme na tem področju in po-
skušali usmerjati njihovo reševanje.

• Obravnavanje problematike stanovanj-
skega gospodarstva prav gotovo zahteva tudi
poseben sestav problemske konference. Poleg
stalnega sestava občinske konference ZMS
Ljubljana—Siška bodo na seji sodelovali tudi
posebej izvoljeni delegati iz aktivov ZMS, OZD
in KS in strokovnjaki, ki delajo na področju
stanovanjskega gospodarstva.

• Zaradi obsežnosti problematike se je
predsedstvo verjetno odločilo. da bo razpravo
usmerilo le v nekatere probleme. Kateri prob-
lemi so ti?

Mislim, da bomo morali spregovoriti pred-
•vsem o formiranju občinskega solidarnostnega
stanovanjskcga sklada, o možnostih, da mladi
Ijudje dobijo začasna stanovanja, dokler si ne
morejo kupiti svojih, o možnostih za ugodnej-
še stanovanjskc kredite, o povečanju vpliva
•varčevalcev na vloge v bankah, o nadaljnji
Ikrepitvi skupščin stanovalcev v stanovanjskih
potljetjih . . .

• Mladi občani naše občine se dobro zave-
damo, da lahko naša organizacija vpliva na re-
ševanje stanovanjske problematike predvsem
kot subjektivna sila. Občinska konferenca ZMS
ima vse možnosti, da se tudi dejansko pojavi
pri reševanju tovrstne problematike kot izred-
no vpliven subjekt in prepričan sem, da ji bo
to uspelo. Kaj bi po tvojem mnenju morala
doseči občinska konferenca s svojo drugo sejo?

Doseči moramo, da bodo družbenopolitični
dejavniki v naši občini pričeli uresničevati

SEMINARJI
• Predsedniki komisij občinske konference
ZMS Ljubljana—Siška so se udeležili seminar-
ja republiške konference ZMS o organizirano-
sti ZM. Predsedniki so na seminarju izvedeli
veliko novega, kar jim bo koristilo pri nadalj-
njem delu.

• Predsedniki in sekretarji aktivov ZMS v
organizacijah združenega dela iz naše občine
so sc udeležili seminarja v Trebiji, ki ga je
organizirala grupa za industrijo pri Mestni
konferenci ZMS Ljubljana. Razpravljali so o
delu aktivov o uveljavljanju uslavnih dopolnil
v praksi — temeljne organizacije združenega
dela in o ustvarjanju dohodka in njegovi delit-
vi v gospodarskih organizacijah.

• Komisija OK ZMS Ljubljana—Siška za
idejno vzgojo, kulturo in tisk je organizirala
enodnevni seminar v Ljubljani za svoje člane.
Razpravljali so o idejno-političnem delu v
ZMS. V razpravi je sodeloval tudi predsednik
komisije RK ZMS za idejno-politično delo tov.
Zvone Filipovič.

• Komisija OK ZMS Ljubljana—Siška za
splošni ljudski odpor je na enodnevnem semi-
narju v Ljubljani razpravljala o vlogi in nalo-
gah mladih iz naše občine v splošnem ljnd-
skem odporu. Uvodna razmišljanja je podal
predsednik komisije RK ZMS tov. Robert Bo-
banec.

KOLIKO VEMO
0 OBRAMBI SFRJ
MLADI iz naše občine in vojaki iz vojašnice
Borisa Kidriča so imeli v prvih dneh aprila v
domu Svobode v Zgornji Siški možnost poka-
zati, koliko vedo o obrambnem konceptu naše
države.

Na kvizu »Obramba socialistične Jugoslavi-
je«, ki ga je organizirala komisija OK ZMS
Ljubljana—Siška za splošni ljudski odpor v so-
delovanju z vojašnico B. Kidriča iz Šentvida,
je sodelovalo šest ekip, tri mladinske (ekipa
aktiva ZMS gimnazije Šentvid, ekipa terenske
konference ZMS Šiška in kombinirana ekipa
aktivov ZMS iz krajevnih skupnosti Gameljne
in Podutik) in tri vojaške ekipe. Tekmovanje
sta vodila Bohinc Marjana in Miro Repič, za
popestritev programa pa je poskrbel ansambel
DO — RE — MI. Tekmovalci so s svojimi od-
govori dokazali, da dobro obvladajo tematiko,
saj so kar tri ekipe osvojile nad 30 točk od 36
možnih. Prav gotovo pa so s pravilnimi odgo-
vori mnogo pridobili tudi številni mladi gle-
dalci, ki so se lahko z našitn obrambnim kon-
ceptom vsaj delno seznanili ob prijetnem tek-
movalnem in zabavnem vzdušju.

Največ znanja je po mnenju štiričlanske ži-
rije, sestavljene iz predstavnikov vojašnice in
občinske konference ZMS, pokazala druga eki-
pa vojašnice Borisa Kidriča, za njo pa so se
zvrstile prva ekipa vojašnice, ekipa aktiva
ZMS gimnazije Šentvid, ekipa terenske orga-
nizacije ZMS Šiška, ekipa aktivov ZMS iz KS
Gameljne in Podutik in tretja ekipa vojašnice
B. Kidriča.

Kviz je bil tudi izbirno občinsko tekmova-
nje. Na regijskem tekmovanju nas bosta zasto-
pali najboljša vojaška eklpa in najboljša mla-
dinska ekipa kot ena šestčlanska ekipa, ki jo
sestavljajo Ilic Jovica, Kacerski Gavrilo, Še-
čerbegovič Mustafa, Boris Drobnič, Milan Jer-
kič in Andrej Lukan.

PAN MLADIH ŠIŠKARJEV

• Mladi občani naše občine se že nekaj let
zapored ob koncu pomladi zbiramo na svoji
osrednji mladinski manifestaeiji, ki jo je or-
ganizirala terenska konferenca ZMS Siška pr-
vič junija 1969 z imenom »DAN MLADIH SlS-
KARJEV«. Program prireditve se je iz leta v
leto širil in že drugi dan mladih Šiškarjev, ki
je bil izjemoma organiziran že septembra 1969,
je obsegal enotedenski program.

• Organizacijo letošnje, že pete tradicio-
nalne prireditve, je prevzela decembra 1971
ustanovljena občinska konferenca ZMS Ljub-
ljana—Siška. Prireditev bomo mladi Ietos še
posebno skrbno organizirali in njen program
še bolj razširili ter skušali pritegniti kar naj-
širši krog občanov, saj jo poklanjamo predsed-
niku Titu ob njegovi 80-letnici.

• Po predlogu organizacijskega odbora
DMS bo letošnji program stekel 22. in bo kon-
čan 28. maja. Program bo obsegal občinsko
tekmovanje za prehodni pokal Dneva mladih
Šiškarjev v malem nogometu, košarki, namiz-
nem tenisu, kegljanju, streljanju, orientacij-
skem pohodu in šahu, kulturne prireditve v
Medvodah, Sentvidu in Vodicah, zabavno pri-
reditev z razdelitvijo nagrad najboljšim eki-
pam in posameznikom na športnem tekmova-
nju in modno revijo v Siški, zabavno množično
prireditev s plesom in srečolovom v Mostecu,
povorko, ki bo prikazala življenje in delo mla-
dih, propagandni tabor in ognjemet. Vrh prire-
ditve pa bo predstavljal miting na pomožnem
igrišču društva za telesno vzgojo Ilirija v bliži-
ni Mosteca, ko bo množično zborovanje z govo-
rom pokrovitelja in kulturnim programom.

• Program petega tradicionalnega »dneva
mladih Siškarjev« je zelo raznovrsten in pre-
cej obsežen. Mladi smo prepričani, da smo or-
ganizacijsko dovolj sposobni, da ga bomo us-
pešno pripravili in izpeljali, če bomo seveda
uspešni pri prebroditvi najtežjega problema —
pomanjkanja finančnih sredstev. Finančni
probletn pa bomo rešili lahko le s pomočjo
gospodarskih organizacij in družbeno-politič-
nih dejavnikov.


